
2024 年湖北师范大学留学生短期研学项目
为开阔学生国际视野，培养学生国际交流能力，促进湖北师范大学与美国

菲迪大学中美合作办学项目的高素质人才培养，进一步深化湖北师范大学与美

国菲迪大学的交流与合作，湖北师范大学专门为美国菲迪大学开发设计为期两

周的留学生短期研学项目。具体内容如下：

1、研学时间：菲迪大学学生出发及返程时间待成团后确认。

2、研学人数：不超过 20人。

3、研学费用：行程所有在中国为期两周的食宿费（标明自费的除外）、交通费、

门票费、保险费、课程费，以及特定的文化沉浸式活动和校园活动费用，将由

湖北师范大学承担；不包含往返国际机票费、签证费、自由活动期间的餐费、

交通费和其他个人费用。

4、研学内容：

本项目由湖北师范大学组织美国菲迪大学学生研学代表团，主要在黄石市、

武汉市和北京市安排行程，进行中文学习、中国历史文化学习和实地体验等活

动，使学生们更深刻更全面地了解中国的历史文化、建筑风格以及城市的发展

等。项目将运用多元化的教学模式和内容，通过讲解和实际体验，扩大学生们

的认知，提高学生们对中文和中国历史文化的兴趣，增进对汉语言文字的理解

和学习，增强对全球化和跨文化的理解。研学结束后，所有学生将会得到由湖

北师范大学颁发的研学体验课程结业证书。



5、日程安排

精选历史文化景点

中国第一名胜--万里长城 世界规模最大的宫殿--故宫

天下江山第一楼--中国武汉黄鹤楼 亚洲第一天坑--黄石国家矿山公园



2024 HBNU International Student 2-week Study Program
Discover/Experience the Beauty of

Chinese Language and Profound Culture

In order to further extend the exchanges and cooperation between Hubei
Normal University (HBNU) and Fairleigh Dickinson University (FDU) and
cultivate high-quality talents for the Sino-US creative educational cooperation
in the long term, HBNU launched a two-week "International Student Short-term
Study Program".

Program Highlights:
1. Excursion and Sightseeing in China
- Huangshi National Mine Park
- Wuhan Landmark Building--the Yellow Crane Tower
- National Famous Scenic Spot Tour -- East Lake
- Hubei Provincial Museum
- World Renowned Historical Site in China I--the Great Wall,
- World Renowned Historical Site in China II--the Forbidden City
- Bird's Nest Stadium and Olympic Center (2008)
- Beijing Hutong(Alley) Culture Field Trip
2. Campus Activities:
- Academic Chinese Session--- Comprehensive Chinese Language Courses
- Chinese Traditional Culture Experience--Paper Cutting; Chinese Tai Chi;
Chinese Kung Fu and Tea, etc.
- Exchange Meeting with Local Students
3. All regular expenses in China are free of charge except for the personal
expenses incurred during non-group activities.
4. Accommodation: Wanda Hotel (4 star)
5. Buddy Group Accompanies the Whole Process

More Details:
1. The size of the Group should be no more than 20 members.
2. Time will be confirmed as soon as the Group is ascertained.
3. All the fees in China, including hotels, meals (except marked as self-pay),
local transportation, program admission, insurance, Chinese language courses,
specific culture-immersive activities, and campus activities will be covered by
HBNU, while international airfare, visa fees, and other personal expenses
incurred during non-group activities are self-funded.



Contents:
The 2-week Short-term Study Program mainly focuses on Chinese language,
history and culture, as well as involving field experience activities, which
enables students to gain a more comprehensive and deeper understanding of
China's history, culture, architecture and urban development. The program will
utilize a variety of teaching modes and contents, such as thought-provoking
lectures and inspiring practical field trips, so as to broaden students' knowledge,
intrigue their interests in Chinese language history and culture, and most
importantly strengthen their understanding of globalization in a cross-cultural
environment.

All students will receive a certificate of completion issued by Hubei Normal
University at the end of the program.



Schedule



Selected Historical and Cultural Attractions

The Great Wall The Forbidden City

Yellow Crane Tower Huangshi National Mining Park


